
Politikerinitiativ 

I samband med planeringen av bostäder på Järlahöjden kommer placeringen av fritidsanläggningar i 
centrala Nacka bli en viktig fråga. Vi vet att ett starkt önskemål är att om möjligt behålla dubbla 
isytor, och det ser i dagsläget svårt ut att placera två fullstora ishallar nära varandra. När Nacka växer 
måste fritidsutbudet hänga med, för att alla ska ha god tillgång till idrott och fritidssysselsättningar.  
 
Liberalerna vill därför ge i uppdrag att undersöka möjligheten att bygga en ishall i två plan. Det är 
något som utreds i andra kommuner, och det skulle kunna vara en intressant lösning även för Nacka. 
I uppdraget ingår att ta fram ett kostnadsestimat samt att genomföra en konsekvens- och riskanalys.  
 
Kultur- och fritidsenheten bör även involveras för att i dialog med relevanta idrottsföreningar förstå 
om och hur en ishall i två plan skulle kunna vara en relevant lösning utifrån föreningarnas behov. 
 
Jag föreslår med hänvisning till ovanstående: 
 
att kommunstyrelsen beslutar att undersöka möjligheten att bygga en ishall i två plan i centrala 
Nacka. 
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